

Amendment 1 to  
**Procurement of medicines and medical products for treatment of patients with Epidermolysis Bullosa for the National Public Health Programme to the Ministry of Health (MoH) in Ukraine**  
Reference: **53-2017-UNDP-UKR-ITB-HP**

To the ITB document were made the following amendments:

1. In SECTION 3, Item 4 "PRODUCTS SPECIFICATION" in **lots # 6-10** description "Sterile dressing" replaced by "**Special dressing**", Other requirements to products below the table with lots are clarified as following:

- 1) Sterile dressings under the Lots # 3-4 must have non-adhesive and absorbent characteristics (spongy structure); and could be fixed on a wound without additional fixing bandages.**
- 2) Special dressings under the Lots # 6-10 must be elastic, tubular bandages.**
- 3) Wipes under the Lot # 11 must be sterile and made from nonwoven fabric.**
- 4) Fixing bandages under the Lots 12-15 must be soft, elastic, and suitable for fixing all types of dressings.**

**\* Quantities which are expected to be procured by UNDP Ukraine with the first order/s.**

Questions and answers including minutes of the pre-bidding conference held at UN Office on August 28, 2017 will follow.

ИЗМЕНЕНИЯ № 1 к документу  
**Закупка лекарственных средств и медицинских изделий для лечения граждан, которые страдают буллёзным эпидермолизом для Национальной программы общественного здравоохранения Министерства здравоохранения (МЗ) в Украине**  
ССЫЛКА: **53-2017-UNDP-UKR-ITB-HP**

К документу ПУТ были сделаны следующие изменения:

1. В РАЗДЕЛЕ 3, пункте 4 «ПЕРЕЧЕНЬ ПРОДУКТОВ» для лотов № 6-10 описание «Повязки стерильные» заменено на «**Повязки специальные**», Специальные требования к медицинским изделиям ниже таблицы с перечнем лотов уточнены следующим образом:

- 1) Средства для открытых ран, стерильные по лотам № 3-4 должны иметь неадгезивные (не прилипающие) и абсорбирующие свойства (губчатая структура); и иметь возможность крепиться на раны без дополнительных фиксирующих бинтов.**
- 2) Специальные повязки по лотам № 6-10 должны быть легкими эластичными трубчатыми бинтами.**
- 3) Салфетки под лотом № 11 должны быть стерильными и изготовлены из нетканого материала.**
- 4) Фиксирующие бинты по лотам № 12-15 должны быть мягкими, эластичными и пригодными для фиксации всех видов повязок.**

**\* Количества, которые должны будут быть закуплены ПРООН, в рамках первого заказа.**

Вопросы и ответы, включая протокол предыдущей встречи с участниками тендера, проведённой в офисе ПРООН 28 августа 2017, последуют.